
Karpacz, dnia 14 lutego 2022 r.

RM.0003.204.2022

Pan Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi na  zapytanie z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie zajęcia pasa drogi przy

ul. Słowackiego w Karpaczu informuję, co następuje:

1. W przytoczonej w zapytaniu sprawie nie wydawałem żadnej decyzji na zajęcie pasa drogowego.

2.  Inwestor  został  poinformowany,  że  powinien  usunąć  z  pasa  drogi  zabezpieczenia  muru

oporowego w postaci tablic kierujących i taśm lub złożyć wniosek o zajęcie pasa drogi;

3. Pas drogowy został uprzątnięty.

Burmistrz Karpacza
/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Pani Irena Seweryn
    Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karpaczu
2. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
3. SG w/m
4. IGN a/a


